

BANG!CASE 使用说明书

首次使用

BANG!CASE 不仅保护手机，更提供了一种可在近文距离按压 BANG!Button。

可以通过单击、双击或长按使用 BANG!Button。

为了体验 BANG!CASE 的魅力，请参照以下步骤进行设置，您可扫描二维码观看上手指南视频。

快速上手指南视频

扫码即可观看快速上手指南视频 <https://bitmo.com/pages/quickstart>

步骤 1 将设备连接到手机

1. 手机在配对前，长按侧边 BANG!Button，即可进入蓝牙配对模式，此时侧边指示灯将闪烁。

2. 打开手机“设置”-“蓝牙”，并开启蓝牙并扫描设备 BANG!CASE，当找到时，即可配对。

步骤 2 创建按钮

高级功能需要手动创建按钮。以“单击”操作为例，设置步骤为：

1. 进入系统设置中的“辅助功能”并打开“辅助触控”。

2. 继续按照提示“设置”、“单击”、“设置”选择 BANG!CASE，点击“自定义更多操作”，进入自定义操作，选择并添加一个快捷。

3. 选择单击 BANG!Button，并在 iOS 中创建了自定义快捷功能后，长按侧边 BANG!CASE，当找到时，即可配对。

步骤 3 分配功能

按照提示创建后，即可进入功能选择菜单，分配及重新分配快捷或者快捷操作按钮。

单击 BANG!CASE 的快捷设置后，您可以随时在系统设置中更改设置。

使用技巧

获取快捷指令

快捷指令是一种可以快捷调用 App 完成一个或多个任务的快捷方式。请在“快捷指令”App 中添加一个快捷指令。

1. 打开手机中的快捷指令应用（系统默认安装，可在 App Store 中搜索“快捷指令”查看详情）。

2. 点击“快捷指令中心”，点击并拖一个快捷指令到快捷指令中。

3. 点击“添加快捷指令”，将的第一个快捷指令添加到完成。

关闭辅助触控菜单

如果您不希望显示快捷指令菜单（俗称“小点”），可以在系统设置“辅助功能-辅助触控”菜单中关闭选项“辅助触控菜单”。

BANG!CASE Playbook

扫码即可观看快速上手指南视频 <https://bitmo.com/playbook>

规格参数

产品名称	产品型号/序列号
BANG!CASE	AJ322 (Phone 16 Pro)
TPU-强化玻璃	AJ322-14 (01-14-2024) 019
TPU-强化玻璃	AJ322 (Phone 16 Pro Max)
TPU-强化玻璃	AJ322-16 (01-16-2024) 019
TPU-强化玻璃	AJ322 (Phone 16 Pro Max)
TPU-强化玻璃	AJ322-16 (01-16-2024) 019
TPU-强化玻璃	AJ322 (Phone 16 Pro Max)
TPU-强化玻璃	AJ322-16 (01-16-2024) 019

包装内容

手机壳	x1
USB-A 转 2pin 磁吸充电线	x1
使用说明书	x1

充电方式

本产品使用锂电池。

如需进行充电，请使用 2pin 磁吸接口与充电器连接，再与 USB-A 口连接充电。

*包装内不含充电器，需自备充电器。

状态灯说明

蓝灯闪烁

设备处于配对模式。若未在 2 分钟内连接到设备，设备将自动关闭配对模式。

绿灯常亮

设备处于充电模式。当设备处于充电模式时，请勿将设备放入充电盒中，以免损坏设备。

红灯常亮

设备处于低电量模式。当设备处于低电量模式时，请勿将设备放入充电盒中，以免损坏设备。

蓝灯常亮

设备处于配对模式。若未在 2 分钟内连接到设备，设备将自动关闭配对模式。

绿灯常亮

设备处于充电模式。当设备处于充电模式时，请勿将设备放入充电盒中，以免损坏设备。

红灯常亮

设备处于低电量模式。当设备处于低电量模式时，请勿将设备放入充电盒中，以免损坏设备。

安全事项

- 请勿长时间连续使用，以防止产品过热及火灾危险。
- 请勿自行拆卸、维修本产品。如有疑问，请联系售后服务人员。
- 本产品应避免在高温或潮湿的环境下使用。请勿将产品暴露在阳光下或火源附近。请勿将产品浸入水中或接触液体。
- 请勿将产品暴露在阳光下或火源附近。请勿将产品暴露在阳光下或火源附近。
- 6 岁以下儿童应在家长监护下使用本产品。

售后服务

本产品提供有限保修服务。

保修期限为：自购买之日起 1 年。保修服务仅限于因产品缺陷导致的故障。保修服务不包括因人为损坏、不当使用、意外事故、自然灾害、不可抗力等因素造成的故障。

保修服务条款如下：

- 本产品提供有限保修服务。
- 保修期限为：自购买之日起 1 年。
- 保修服务仅限于因产品缺陷导致的故障。
- 保修服务不包括因人为损坏、不当使用、意外事故、自然灾害、不可抗力等因素造成的故障。

封面

BANG!CASE USER MANUAL

FIRST USE

The BANG!CASE not only protects your phone but also offers a customizable button—the BANG!Button.

BANG!Button

This button allows you to quickly launch shortcuts or system functions with a single click, double-click, or long press.

To experience the full capabilities of the BANG!CASE, please follow the setup steps below. You can also scan the QR code to view a tutorial video.

Tutorial Video

Scan the code or visit bitmo.com/pages/quickstart

STEP 1 Connect to Your Phone

1. After installing the phone case, long-press the side BANG!Button to enter Bluetooth pairing mode. The blue light on the back will start flashing.

2. Go to "Settings" > "Bluetooth" on your phone, turn on Bluetooth, and scan for the BANG!CASE device, and tap to pair. A successful connection will be indicated.

STEP 2 Create a Button

After setting up, you need to manually create a button. For example, to set up a "Single Click" action:

- Go to "Settings" > "Accessibility" > "Touch" and turn on "AssistiveTouch".
- Find and enter the "Devices" menu, select BANG!CASE, and tap "Customize Additional Buttons" to set up a new button.
- Press the BANG!Button once to register it in iOS. If successful, a new button option will appear in the menu. The setup for double-click and long-press is similar.

STEP 3 Assign Functions

Once the button is created, you can assign system functions or shortcuts to it through the corresponding button menu.

With these steps, the initial setup of the BANG!CASE is complete.

- The number and types of shortcuts in this menu depend on the shortcuts included in the shortcut menu.
- The button name depends on the order in which it was created.

USAGE TIPS

GET SHORTCUTS

Shortcuts can help to quickly accomplish one or multiple tasks using an app. It is recommended to add a shortcut in the "Shortcuts" app.

- Open the Shortcuts app on your phone (pre-installed by default). If unavailable, you can re-download it from the App Store by searching for "Shortcuts".
- Tap on "Add New" and select any shortcut you like.
- Tap "Add Shortcut" to complete the addition of your first shortcut.

To facilitate the acquisition of shortcuts, we have created the BANG!CASE SHORTCUTS PLAYBOOK, which features a selection of shortcuts suitable for BANG!CASE and a guide to their use.

BANG!CASE Playbook

Scan the code or visit bitmo.com/playbook

HOW TO USE THE BANG!BUTTON

The BANG!Button offers three types of presses: single click, double click, and long press.

Each press type can be registered in the iOS system settings to launch a corresponding shortcut. For detailed setup instructions, refer to the "STEP 2 - Create a Button" section.

DISABLING THE ASSISTIVETOUGH MENU

If you prefer not to have the AssistiveTouch menu on the screen, you can disable the "Always Show Menu" option.

SPECIFICATIONS

PRODUCT NAME	MODEL/DIMENSIONS/WEIGHT
BANG!CASE	AJ322 (Phone 16 Pro)
TPU-Reinforced Glass	86.50x74.60x14.30mm 019
MATERIAL	AJ322 (Phone 16 Pro Max)
TPU-Reinforced Glass	86.50x74.60x14.30mm 019
BATTERY CAPACITY	AJ322 (Phone 16 Pro Max)
200mAh, 3.7V (0.74Wh)	86.50x74.60x14.30mm 019
INPUT INTERFACE	AJ322 (Phone 16 Pro Max)
Magnetic Port	86.50x74.60x14.30mm 019
INPUT POWER	AJ322 (Phone 16 Pro Max)
5V-0.5A Max	86.50x74.60x14.30mm 019

PACKAGE CONTENTS

PHONE CASE	x1
USB-A TO MAGNETIC PORT CABLE	x1
USER MANUAL	x1

CHARGING METHOD

This device is powered by a lithium battery.

To charge, connect the 2pin magnetic port to the device and then connect the USB-A end to a charging adapter.

*Charging adapter not included in the package, must be provided by the user.

STATUS LIGHT INDICATORS

Blue Flashing

The device is in pairing mode. If not connected within 2 minutes, it will automatically shut off. Press the BANG!Button to re-pair.

Red

Low battery. It is recommended to charge within 12 hours, or the shortcut function associated with the BANG!Button will be disabled.

Green Solid

Battery is fully charged.

Green Flashing

Charging in progress.

SAFETY PRECAUTIONS

- Do not expose the product to fire or water to prevent damage and fire hazard.
- Do not disassemble or repair the product yourself. In case of malfunction, contact customer service.
- If the product emits smoke or an unusual smell, immediately remove it from the phone and discontinue use.
- Use the charging cable provided in the package to avoid short circuits.
- Children under the age of 6 should use the product under adult supervision.

AFTER-SALES SERVICE

This product is covered by a national warranty service, which includes:

For non-functional quality issues from the date of purchase, please contact your warranty agent and provide proof of purchase, a 12-month replacement and repair fee report service. For the cost of shipping, the warranty agent will cover it. For damaged products, the warranty agent will cover it. For damaged products, the warranty agent will cover it.

The warranty does not cover faults due to unauthorized disassembly, improper use, modifications, or storage in an unapproved environment, or damage caused by human factors, natural disasters, or force majeure.

Bitmo Lab

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC Radiation Exposure statement

The device has been evaluatec to meel general RF exposure requirement. The device can be used in porlable exposure condition without restriction.